



## EG-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG EC DECLARATION OF CONFORMITY

HERSTELLER / MANUFACTURER : SAGEMCOM BROADBAND SAS  
 ADRESSE / ADDRESS : 250 Route de l'Empereur - 92848 RUEIL MALMAISON CEDEX- FRANCE  
 WARENZEICHEN / TRADEMARK : SAGEMCOM  
 PRODUKTGRUPPE / PRODUCT RANGE : Residential gateways  
 PRODUKTMODELL / PRODUCT TYPE : FAST 5460  
 PRODUKTNAME / PRODUCT NAME : PACK FAST 5460 / FAST 5460  
 WERKSNUMMER / IDENTIFICATION : 253679135 / 253622917

Wir erklären unter unserer alleinigen Verantwortlichkeit, dass das Produkt die wesentlichen Forderungen der folgenden Richtlinien erfüllt:

*We declare under our sole responsibility that this product conforms to the essential requirements of the following EC directives:*

- 1999/5/EG (R&TTE) : Richtlinie 1999/5/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 1999 über Funkanlagen und Telekommunikationsendeinrichtungen und die gegenseitige Anerkennung ihrer Konformität.  
*Directive 1999/5/EC of the European Parliament and of the Council of 9 March 1999 on radio equipment and telecommunications terminal equipment and the mutual recognition of their conformity.*
- 2009/125/EG (ErP) : Richtlinie 2009/125/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 21. Oktober 2009 zur Schaffung eines Rahmens für die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung energieverbrauchsrelevanter Produkte.  
*Directive 2009/125/EC of the European Parliament and of the Council of 21 October 2009 establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products.*

Die Konformität wird aufgrund der vollständigen Einhaltung der harmonisierten europäischen Normen vorausgesetzt:  
*In conformance with the following harmonised European standards or Regulations:*

Artikel 3(1)(b) der R&TTE Richtlinie	Artikel 3(1)(a) der R&TTE Richtlinie	Artikel 3(2) der R&TTE Richtlinie	Richtlinie ErP (Kommissionen Verordnungen)
EN 301 489-1: V1.9.2 (2011)	EN 60950-1:2006 +A11:2009+A1:2010+A12:2011+A2:2013	EN 300 328: V1.9.1 (2015)	EC/1275/2008 + EU/801/2013
EN 301 489-17: V2.2.1 (2012)	EN 62311:2008	EN 301 893: V1.8.1 (2015)	EC/278/2009
EN 55032: 2012			
EN 55024: 2010			
EN 61000-3-2: 2014			
EN 61000-3-3: 2013			

Ort der Ausstellung / Place of issue : RUEIL MALMAISON :  
 Datum / Date : November 9, 2016  
 Im Auftrag von / On behalf of SAGEMCOM BROADBAND SAS  
 Unterschrift / Signed :

Name : **Ahmed SELMANI**  
 Senior VP, Geschäftsführer der Business Unit Broadband und Residential Terminals  
 Senior VP, Managing Director of Broadband and Residential Terminals Business Unit